
Nissedal kommune

Møteprotokoll

Utval: Kommunestyret
Møtestad: Kommunestyresalen, Kommunehuset
Dato: 14.02.2019
Tidspunkt: 18:45 – 20:55

Følgjande faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Halvor Homme Ordførar AP
Bjarne Reime Medlem KRF
Magne Haugsjå Medlem KRF
Ian Parry-Jones Medlem. SP
Stein Skåli Medlem SP
Inge Magnus Evja Medlem SP
Knut Oddvar Nes Medlem SP
Jørgen Olav Nes Medlem FRP
Runa Vee Tveit Medlem AP
Kai Halvor Juva Medlem AP
Hølje Haugsjå Medlem AP
Tore Solli Medlem AP

Følgjande medlemmer møtte ikkje:
Navn Funksjon Representerer
Anne-Nora Oma Dahle MEDL SP
Geir Christian Enger VORDF KRF
Andrea Fjalestad MEDL AP
Paul Willy Setane MEDL AP
Kristine Sandall MEDL. H

Følgjande varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Marianne Bråten Odden Anne-Nora Oma Dahle SP
Britt Nordbø Andrea Fjalestad AP
Oskar Nordli Paul Willy Setane AP
Torgeir Nordal Geir Christian Enger KRF
Tore Skåli Kristine Sandall H

Følgjande frå administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Jarle Bruun Olsen
Anita Haugstad Haugsjå
Reidun Carol Retterholt

Kommunalsjef økonomi
Helsesøster (presentasjon)
Rektor Tveit skule (presentasjon) 



Frå saksnr.: 1/19 
Til saksnr.: 9/19

Kommunestyret slutta seg til framlegg til ordførar om å trekke sak 3/19 frå sakskartet. 

Innleiingsvis i møtet var det presentasjon av undersøkinga «Ungdata» ved helsesøster 
Anita Haugstad Haugsjå og Reidun C. Retterholt og Treungfestivalen v/Jørgen 
Solberg. 

Halvor Homme
ordførar



Saksliste

Utvals-
saksnr

Innhald Lukka

Saker til behandling
PS 1/19 Ny handsaming av næringstomt Andreas Lauvland
PS 2/19 Handsaming av svar frå Agder Energi om overtaking av 

tømmerrenna
PS 3/19 Handlingsplan for kommunalt næringsfond - KMD - Nissedal 

kommune 2019
PS 4/19 Avtale om anleggsbidrag - utbygging i felt C, del 3 i Felehovet 

Nord
PS 5/19 Endring av budsjett - Auke av integreringstilskot
PS 6/19 Kontingentkasse, ei støtteordning for å sikre fritidsaktivitet for 

alle.
PS 7/19 Skatterekneskapen - Årsrekneskap/Årsrapport 2018
PS 8/19 Val av valstyre for kommune- og fylkestingsvalet 2019
PS 9/19 Referat- og drøftingssaker



Saker til behandling

PS 1/19 Ny handsaming av næringstomt Andreas Lauvland

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Ordførar annonserte at det var meldt behov for gruppemøte i høve til sak 1/19 og 2/19. 

Endringsframlegg frå SP/H v/Ian Parry-Jones:
Nissedal kommunestyre gir ordførar fullmakt til å inngå ein kjøpskontrakt med Andreas 
Lauvland på heile, eller delar, av tomt 35/121. 

Votering:  
1 stemme for tilråding (Kai Halvor Juva) 16 stemmer for endringsforslag til SP/H (SP, H, Frp, 
Krf. Tore Solli, Hølje Haugsjå, Brit Nordbø, Oskar Nordli, Runa Vee Tveit, Halvor Homme). 

Vedtak
Nissedal kommunestyre gir ordførar fullmakt til å inngå ein kjøpskontrakt med Andreas 
Lauvland på heile, eller delar, av tomt 35/121. 

PS 2/19 Handsaming av svar frå Agder Energi om overtaking av tømmerrenna

Rådmannen si tilråding:
Nissedal kommune seier neit takk til å overta tømmerrenna ved Dynjanfoss frå AEVK for kr. 
1 million.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Endringsframlegg til Hølje Haugsjå:

1. Kommunestyret seier ja til å overtake tømmerrenna for 1 million. 
2. Nissedal kommune løyver dei resterande midler som skal til for å ruste opp 

tømmerrenna.
3. Ei arbeidsgruppe bestaåande av 3 personar blir satt ned for å arbeide med Jettegrytene 

og tømmerenna. Jan Arvid Setane, ein politikar og ein person til.  

Votering: 
16 røysta for tilråding(SP, H, Frp, Krf. Tore Solli, Kai Halvor Juva, Brit Nordbø, Oskar Nordli, 
Runa Vee Tveit, Halvor Homme), 1røyst for framlegg til Hølje Haugsjå (Hølje Haugsjå). 

Vedtak
Nissedal kommune seier neit takk til å overta tømmerrenna ved Dynjanfoss frå AEVK for kr. 
1 million.



PS 3/19 Handlingsplan for kommunalt næringsfond - KMD - Nissedal kommune 
2019

Rådmannen si tilråding:
Kommunestyret godkjenner rapport for løyvingar av kommunalt næringsfond, KMD-midlar
for 2018 og Handlingsplan/budsjett for bruk av midla i 2019. Dette under føresetnad av at 
Nissedal kommune får overført kr 191.000 frå Telemark fylkeskommune slik det er skissert i 
saksframstillinga.

Formannskapet får fullmakt til å løyve midlar frå fondet.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Saka trekt.

Vedtak
Saka trekt. 

PS 4/19 Avtale om anleggsbidrag - utbygging i felt C, del 3 i Felehovet Nord

Rådmannen si tilråding:
1. Kommunestyret godkjenner Avtale om anleggsbidrag til kommunal utbygging av vatn- og 

kloakknett i felt C, del 3 på Felehovet Nord.
2. Rådmannen får fullmakt til å godkjenne ev. tilleggsarbeid, så lenge Gautefall utvikling AS har 

stadfesta tilsvarande auke i anleggsbidraget.
3. Budsjettskjema 2A og 2B vert å endre i 1.tertial 2019.

Saksprotokoll i Formannskapet - 24.01.2019 

Votering: samrøystes for rådmannen si tilråding.

Innstilling til kommunestyret
4. Kommunestyret godkjenner Avtale om anleggsbidrag til kommunal utbygging av vatn- og 

kloakknett i felt C, del 3 på Felehovet Nord. 
5. Rådmannen får fullmakt til å godkjenne ev. tilleggsarbeid, så lenge Gautefall utvikling AS har 

stadfesta tilsvarande auke i anleggsbidraget.
6. Budsjettskjema 2A og 2B vert å endre i 1.tertial 2019.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Magne Haugsjå bad om å få sin habilitet vurdert. 



Samrøystes funne ugild i saka. 

Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
7. Kommunestyret godkjenner Avtale om anleggsbidrag til kommunal utbygging av vatn- og 

kloakknett i felt C, del 3 på Felehovet Nord. 
8. Rådmannen får fullmakt til å godkjenne ev. tilleggsarbeid, så lenge Gautefall utvikling AS har 

stadfesta tilsvarande auke i anleggsbidraget.
9. Budsjettskjema 2A og 2B vert å endre i 1.tertial 2019.

PS 5/19 Endring av budsjett - Auke av integreringstilskot

Rådmannen si tilråding:
Budsjettramme for eining for skule vert styrka med kr 335.000. Dette for å auke ressurs til 
miljøarbeider/2-språkleig medarbeider med 80% engasjement-/prosjektstilling frå 01. mars og 
ut året. I budsjett for 2020 vert det innarbeidd vidareføring av denne ressursen ut skuleåret 
2019/2020. 

Budsjettskjema 1A vert endra slik:
Bruk av ubundne avsetningar: aukar med kr 335.000
Sum fordelt til drift: aukar med kr 335.000

Budsjettskjema 1B vert endra slik:
Eining for skule: ramme aukar med kr 335.000 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Budsjettramme for eining for skule vert styrka med kr 335.000. Dette for å auke ressurs til 
miljøarbeider/2-språkleig medarbeider med 80% engasjement-/prosjektstilling frå 01. mars og 
ut året. I budsjett for 2020 vert det innarbeidd vidareføring av denne ressursen ut skuleåret 
2019/2020. 

Budsjettskjema 1A vert endra slik:
Bruk av ubundne avsetningar: aukar med kr 335.000
Sum fordelt til drift: aukar med kr 335.000

Budsjettskjema 1B vert endra slik:
Eining for skule: ramme aukar med kr 335.000 



PS 6/19 Kontingentkasse, ei støtteordning for å sikre fritidsaktivitet for alle.

Rådmannen si tilråding:
Nissedal kommune ynskjer å bli med på ordninga med kontingentkasser, og  løyver intill kr. 
60.000 i 2019 til tiltaket. Dette under føresetnad av at Telemark idrettskrets løyver kr. 60.000. 
Nedre grense for tilskot frå Telemark idrettskrets for å starte opp kontingentkasse  i kommunen 
er kr.40.000. Nissedal kommune ynskjer vidare samarbeid med Telemark idrettskrets om 
kontingentkasse i åra som kjem.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Redaksjonell endring av tilråding:
Ny setning i tilråding/vedtak: Inndekning vert gjort i samband med 1. tertial. 

Votering: samrøystes som tilråding.  

Vedtak
Nissedal kommune ynskjer å bli med på ordninga med kontingentkasser, og  løyver intill kr. 
60.000 i 2019 til tiltaket. Dette under føresetnad av at Telemark idrettskrets løyver kr. 60.000. 
Nedre grense for tilskot frå Telemark idrettskrets for å starte opp kontingentkasse  i kommunen 
er kr.40.000. Nissedal kommune ynskjer vidare samarbeid med Telemark idrettskrets om 
kontingentkasse i åra som kjem.

Inndekning vert gjort i samband med 1. tertial. 

PS 7/19 Skatterekneskapen - Årsrekneskap/Årsrapport 2018

Rådmannen si tilråding:
Kommunestyret tek årsrapport for 2018 for skatteoppkrevjaren i Nissedal og skatterekneskapen 
for 2018 for Nissedal kommune, til vitande.   

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak
Kommunestyret tek årsrapport for 2018 for skatteoppkrevjaren i Nissedal og skatterekneskapen 
for 2018 for Nissedal kommune, til vitande.   



PS 8/19 Val av valstyre for kommune- og fylkestingsvalet 2019

Rådmannen si tilråding:

Nissedal kommune vel formannskapet som valstyre for kommunestyre- og fylkestingsvalet 2019.

Ordførar Halvor Homme blir vald som leiar og Ian Parry-Jones som nestleiar. Resten av
formannskapet blir medlemmar av valstyret, dvs. Runa Vee Tveit, Kristine Sandall og Geir Christian 
Enger.

Kommunestyret delegerer til valstyret å velje røystestyre.

Administrasjonen vil vere sekretariat for valstyret.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Votering: samrøystes som tilråding. 

Vedtak

Nissedal kommune vel formannskapet som valstyre for kommunestyre- og fylkestingsvalet 
2019.
Ordførar Halvor Homme blir vald som leiar og Ian Parry-Jones som nestleiar. Resten av
formannskapet blir medlemmar av valstyret, dvs. Runa Vee Tveit, Kristine Sandall og Geir 
Christian Enger.

Kommunestyret delegerer til valstyret å velje røystestyre.

Administrasjonen vil vere sekretariat for valstyret.

PS 9/19 Referat- og drøftingssaker

Rådmannen si tilråding:

Referat- og drøftingssaker vert tekne til vitande.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 14.02.2019 
Votering om kommunestyret ønskjer sak om økonomisk innvolvering av kommunen i 
Treungfestivalen. 

14 røysta for at det blir lagt fram sak om økonomisk innvolvering frå kommunen i 
Treungfestivalen: (SP, H, Bjarne Reime, Torgeir Nordal, Tore Solli, Hølje Haugsjå, Brit Nordbø, 
Oskar Nordli, Runa Vee Tveit, Halvor Homme) 3 stemmer røysta mot (Kai Halvor Juva, Magne 
Haugsjå, Jørgen Nes). 
 
Under pkt C:

- Nissedal kommune 10 beste kommune på Forbrukerrådet si undersøking.
- Utlysing av stilling som einingsleiar skule

Votering: samrøystes som tilråding. 



Vedtak
Referat- og drøftingssaker vert tekne til vitande.


